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2016Z22777 

Vragen van de leden Kerstens en Mohandis (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap en de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het bericht «Nieuwe 
opwinding over GIEL-salaris» (ingezonden 1 december 2016). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Nieuwe opwinding over GIEL-
salaris»?1 

Vraag 2
Vindt u een van belastinggeld betaald salaris van 560.000€ per jaar voor een 
radiomaker redelijk? Zo ja, waarom? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat functionarissen als radiomakers en tv-presentatoren in 
dienst van de publieke omroep (of beter: alle medewerkers in de publieke en 
semi-publieke sector, dus niet alleen bestuurders) onder de Wet Normering 
Topinkomens zouden moeten vallen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Indien u de vorige vraag met ja heeft beantwoord, wanneer kan de Kamer 
dan wetgeving daarover tegemoetzien?

1 http://www.telegraaf.nl/prive/27134271/__Nieuwe_opwinding_over_GIEL-salaris__.html
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